

KRITERIA RANKING LAMAN WEB PTj TERBAIK 2022

KRITERIA	BUTIRAN	MARKAH
Penggunaan ayat 'Laman Web Rasmi'	➤ Di ruang atas ' header ' laman utama	2.0
Enjin Carian	Hanya menggunakan Enjin carian Joomla dan CMS sendiri, tidak dibenarkan menggunakan ' <i>3rd party</i> ' seperti <i>google search</i>	2.0
<i>Look and Feel</i>	➤ Markah penuh diberikan jika laman web siap dibina sepenuhnya. Tidak perlu rekaan yang terlalu canggih namun mencapai maksud atau menjelaskan identiti PTj. ➤ Memastikan ' header ' dan ' footer ' adalah sama bagi kesemua halaman	2.0
<i>Responsive design</i>	➤ Halaman Web yang boleh mengesan saiz dan orientasi skrin pelawat dan mengubah reka bentuk/ susun atur dengan sewajarnya. ➤ Reka bentuk /susun atur yang fleksibel, imej fleksibel dan pertanyaan media helaian gaya melata.	4.0
Pilihan Penggunaan Versi Bahasa	➤ Markah penuh untuk penggunaan bahasa jika : • Laman web dwibahasa (Bahasa Melayu dan Bahasa Inggeris dibangunkan) . User boleh membuat pemilihan Bahasa. • Laman web Bahasa Inggeris sahaja dibangunkan . ➤ Markah akan ditolak sekiranya terdapat hebahan/ berita/ menu, banner dll. menggunakan bahasa Melayu untuk laman web Bahasa Inggeris yang dibangunkan begitu juga sebaliknya menggunakan bahasa Inggeris untuk laman web Bahasa Malaysia . ➤ Tiada markah diberi jika hanya laman web versi Bahasa Melayu dibangunkan	5.0
MENU INFO UMUM		
Latarbelakang	Pengenalan/ latarbelakang tentang PTj, sejarah, fungsi dan perkhidmatan yang disediakan	2.0
Misi & Visi atau Objektif	Misi & visi atau objektif setiap PTj	2.0
Carta Organisasi	Carta organisasi terkini setiap PTj	2.0
Piagam Pelanggan	Piagam bagi khidmat yang diberi oleh sesebuah PTj	2.0
MENU HUBUNGI KAMI		
Hubungi Kami	Menyediakan nombor dan alamat untuk dihubungi	2.0
Direktori Staf	➤ Senarai staff PTJ ➤ Bukan carta organisasi ➤ Perlu ada gambar, nama penuh, jawatan, email dan nombor telefon pejabat.	5.0
Maklumbalas dan Auto-notifikasi	➤ Borang maklumbalas dalam laman web. ➤ Paparan selepas ' submit button ' ditekan dalam borang ' feedback '. ➤ Perlu menyatakan jumlah hari yang akan diambil untuk memberi maklumbalas kepada pengguna.	3.0

MENU GALERI		
Media	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Media yang mencerminkan identiti PTJ ➤ SELAIN media berkaitan UniMAP seperti video korporat UniMAP, lagu-lagu rasmi UniMAP seperti Wawasanku, Semangat UniMAP, Dirgahayu Tuanku dan Dua Dekad Tradisi Gemilang. ➤ Contoh media : Video korporat PTJ, Ceramah, Seminar, Kuliah, Ucapan Aluan Ketua Jabatan dan sebagainya. ➤ Fail media : MOV, MP4, FLV, MP3, WAV 	5.0
MENU MUAT TURUN		
Arkib	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Merupakan koleksi fail yang disediakan dalam laman web ➤ Koleksi fail hendaklah disimpan dalam 'archive' secara tahunan/ bulanan / mingguan ➤ Contoh : Arkib koleksi gambar, buku, berita, aktiviti, komen dll. 	5.0
Penerbitan	<ul style="list-style-type: none"> ➤ WAJIB ada koleksi 'Rich File' dlm bentuk pdf, doc, ppt. ➤ Contoh: Borang, Manual Pengguna, slaid pembentangan ➤ Tiada markah diberi jika :- <ul style="list-style-type: none"> ○ Hanya senarai tajuk penyelidikan sahaja dipaparkan ○ Hanya tajuk bahan penerbitan dipaparkan ➤ Perlu disertakan dengan 'ikon pautan' ke laman web luar, fail format pdf, doc, ppt, dll. ➤ Markah 8 tetap diberi jika hanya 1 fail penerbitan diletakkan. ➤ Markah akan ditolak pada penilaian seterusnya jika tiada pertambahan penerbitan dimasukkan atau fail tidak dapat dibuka 'broken file'. ➤ Koleksi fail hendaklah disimpan dalam 'archive' secara tahunan/ bulanan / mingguan ➤ Contoh : Arkib koleksi gambar, buku, berita, aktiviti, komen dll. 	8.0
MENU PAUTAN PANTAS		
Pautan Bantuan	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Paparan berkenaan bantuan kepada pengguna untuk melayari laman web PTJ. ➤ Menyediakan pautan atau fail yang boleh digunakan untuk melayari laman web PTJ dengan lebih baik. ➤ Contoh: link ke laman web <i>Google Chrome</i> untuk muat turun atau meletakkan fail <i>Google Chrome</i> yang boleh dimuat turun dari web PTJ 	2.0
Soalan Lazim	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Soalan lazim berkenaan PTJ ➤ Tiada markah diberi jika FAQ diambil dari laman web utama UniMAP. 	2.0
Peta Laman	Peta laman yang menggunakan sambungan CMS Joomla	2.0
Senarai Pusat Pengajian	Senarai dan pautan ke Laman web Fakulti (WAJIB senaraikan 6 Fakulti)	3.0
Senarai Jabatan	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Senarai dan pautan ke laman web PTJ yang berkaitan. ➤ Hanya perlu dimasukkan senarai pautan ke laman web PTJ yang 'sekumpulan'. Contoh: Pautan Jabatan/Unit 	3.0
KANDUNGAN		
Pengumuman / Aktiviti akan datang	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Pengumuman semasa berkenaan aktiviti, berita dll. ➤ Perlu dikemaskini. Pengumuman yang telah melepasi tarikh peristiwa, tidak akan diberi markah. ➤ Tarikh kemaskini perlu dipamerkan bagi setiap artikel yang ada 	5.0
Website Counter	Untuk memantau jumlah pengunjung laman web anda	2.0
Tiada Pautan Putus	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Tiada paparan error '404 page not found' ➤ Tiada markah diberi walaupun hanya 1 pautan putus ➤ Boleh disemak dengan menggunakan : https://www.brokenlinkcheck.com/ 	3.0
FOOTER KANAN		

Laporan Penilaian Ranking Laman Web PTj Terbaik UniMAP 2022 Fasa 1

Logo dan Pautan ke laman web rasmi UniMAP	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Di letakkan di footer dan berfungsi apabila di klik ➤ Pautan http:// www.unimap.edu.my 	2.0
Logo dan Pautan ke MyGov	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Di letakkan di footer dan berfungsi apabila di klik ➤ Pautan http:// www.malaysia.gov.my 	2.0
Logo QS 5 Bintang	Diletakkan di footer	2.0
Logo Social Media	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Di letakkan di footer dan berfungsi apabila di klik ➤ Contoh: FB/Instagram (IG)/ Twitter 	2.0
Pemberitahuan “Paparasi Terbaik”	Diletakkan di footer Contoh : Paparasi terbaik menggunakan <i>Mozilla Firefox</i> dan <i>Google Chrome</i> , Resolusi 1280 x 768	2.0
FOOTER KIRI		
Polisi Keselamatan	Di ruang bawah footer	2.0
Dasar Privasi	Di ruang bawah footer	2.0
Penafian	Di ruang bawah footer	2.0
Hakcipta	Di ruang bawah footer	2.0
Alamat PTj	Di ruang bawah footer	2.0
No Telefon PTj	Di ruang bawah footer	2.0
SEARCH ENGINE OPTIMIZATION		
<p><i>Page Title.</i></p> <p><i>Meta Description.</i></p> <p><i>Meta Keywords.</i></p> <p><i><h1> Heading Status.</i></p> <p><i><h2> Heading Status.</i></p>	<p>URL page disemak melalui :</p> <p>*https://website.grader.com/</p> <p>Berdasarkan jumlah skor markah SEO (Penuh adalah 30 markah). Contoh pemarkahan adalah seperti di Lampiran B</p> <p>* Dipilih kerana berada di kedudukan teratas senarai SEO tool terbaik untuk memantau laman web 2022. (https://blog.hubspot.com/marketing/seo-analysis-tools)</p>	5.0
		100.0

